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l. Proszg pana prezydenta o wnikliwe przyjrzenie sig jako5ci remont6w w

Miejskiej Bibliotece Publicznej z bud2etu naszego miasta'

oocnoaz4 do mnie niepokojqce sygnaty z;,wlaszsza w sprawie jakogci femontu

filii MBP nr 2 zrajduj4cej sig na ul. Dziewiriskiej'

w moim przekonaniu doszlo dona4cychzaniedbari ze strony zan4dzalEcego

plac6wk4. Po wymalowaniu Scian i sufit6w teraz sig pruje mury zakladaj4c

instalacjg elektrycznq. Wcze3niej, po zdjgciu grzejnik6w nie odcigto wody' co

skutkowalo zalaniem pomieszczeh i ksiggozbior6w.Przez dtugi czas

pracownicy izbiory byli bez prqdu , oglzewania i wody' Poprzez zaniedbanie i

traku dopiinowania wladciwego harmonogramu rob6t maj'tek MBP ulegl

degradacji i zniszczeniu. Czy dtugo jes zcze parra prezydent' kt6ry powinien z

"uLrvta 
rt.r*rro5ci4 nadzorowa6 jednostki organizacyjne miasta, bgdzie

tolerowal taki bezmySlny spos6b zarz4dzania bibliotek4 i powierzonym

przeniesieniu oaakowania pionowego- Tym prostym sposobem moina

uryska6 co najmniej 20 miejsc parkingowych' Co prawda' otrzymalem

odpowiedz, Ze ta spiawa bgdzie zalatwiona, ale sprawa ciqgnie sig ponad rok a

stronach tej ulicy. Przy wigkszych opadach deszcan tworzq sig kaluze'

najwigksza na wysoko6ci karnienicy o numerze 57' Wobec por'ly2szego' proszg

.,r;g.i" wymiany chodnik6w w ulicy Slonecznej w najbliZszych planach

remontowych miasta.

Interpelacje

mieniem o zr;ncmej wartoSci-

wracamsig po raz trzeci z yoilb4 o wytyczenie i ozrakowanie patkingu pny

ul. Planty od strony ogr6dk6w dzialkowych w ki ej. Jest to w

praktyce inwestycja bezkosztowna, polegaj4ca na wgmikai

ruri".rtu""y ul. Slonecznej narzekaj4 na fatalny stan chodnik6w po obydwu



Na proSbg mieszkaric6w z osiedlaprzy ulicy Mlgi, wnioskujg o
przygotowanie dokumentacji technicznej i zaplanowania budowy l4czqcel
to osiedle z ulicq Brzeztnowq.
Proszg o uzasadnienie celowodci nasadzeri krzew6w w ciqgu ulicy
Kaliskiej, zv,Aaszcza w rejonie, w kt6rym ostatnio prowadzony byl remont i
modernizacja. Czy knetvy ntilaszczaw pobliZu skrzyZowania, nie bgdq

zagroleniem dlabezpieczeistwa w ruchu drogowym dla pojazd6w jak i
pieszych.
Ponownie, na pro6bg rodzic6w i wychowawc6w dzieci uczgszczajqcych do
Swietlicy Oratorium przy parafii Sw. Ducha w Michelinie, proszg o

zainstalowanie progu zwalniaj qcego przed wej6ciem do plac6wki w ul.
KoScielnej. hzej Scie jest co prawda omakowane w poziomie i w pionie, ale
po niedawnym remoncie jezdni poiudy samochodowe rozwijajq nadmiemq
prgdkoS6, stwarzaj4c zagro2enie dla dzieci wtym szczeg6lnym miejscu.

Janusz Dgbcryfiski

Dl^+4',l


